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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

K/8480 .

Tisztelt Elnök Asszony!

„Eladó állami kastélyok IP' címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!
Köszönettel fogadtam K/7911 . számon iktatott kérdésemre írott levelét . Mivel Ön az általam

feltett öt kérdésből csak egyre válaszol, kénytelen vagyok kérdéseimet megismételni, illetőleg

kiegészíteni .

Dr . Varga Kálmán úr, a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal elnökének nyilatkozata szerint a

mintegy kilencven állami tulajdonban lévő kastély, kúria, udvarház egyharmadának eladását

javasolják a műemlékvédelmi szakemberek az új nemzeti Kastély-program keretében .

Kérdezem Miniszter úrtól :

l . Mióta tart és a tervek szerint meddig folytatódik a Kastély-program előkészítése?

2 . Szakmai szempontból milyen indokok teszik szükségessé és megmagyarázhatóvá az állami

tulajdonban lévő kastélyok, kúriák, udvarházak számának csökkentését?

3 . Hozzáférhetők-e a programot megalapozó szakértői vélemények, dokumentumok?

4. Lenne szíves elküldeni számomra a Kastély-programban résztvevő bizottság eddigi

üléseinek jegyzőkönyvét másolatban?

5 . Mikor kap a közvélemény átfogó, részletes tájékoztatást a programról?

Tisztelettel várom válaszát!

Írásbelikérdés

Budapest, 2004 . január 28 .

	

Hólász János
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